
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΗ ΔΙΑΥΓΕΙΑ
Λιβαδειά 15/7/2020
Αρ. Πρωτ.: 13628

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ

Από το πρακτικό της 4ης/2020 ΤΑΚΤΙΚΗΣ ΚΕΚΛΕΙΣΜΕΝΩΝ ΤΩΝ ΘΥΡΩΝ 
Συνεδρίασης της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής Δήμου Λεβαδέων

Αριθμός απόφασης 12

Μεταφορά κάδου απορριμμάτων στον οικισμό Αγίου Αθανασίου (Καραξίνη) Κοινότητας Αλαλκομενών

Στη Λιβαδειά σήμερα την 14η Ιουλίου 2020, ημέρα Τρίτη και ώρα 13.30, στην αίθουσα Συνεδριάσεων

του Δημοτικού Συμβουλίου (Παλιό Δημαρχείο) – Πλατεία Εθνικής Αντίστασης - συνεδρίασε ΚΕΚΛΕΙΣΜΕΝΩΝ

ΤΩΝ  ΘΥΡΩΝ  η  Επιτροπή  Ποιότητας  Ζωής,  μετά  την  με  αριθμ.  Πρωτ.:  13252/9-7-2020  πρόσκληση  του

Προέδρου της και Δημάρχου Λεβαδέων κ. Ιωάννη Δ. Ταγκαλέγκα, βάσει των διατάξεων: 

1) του άρθρου 77 του Ν. 4555/2018, όπως τροποποιήθηκε από το άρθρο 184 του Ν. 4635/2019,

2) του άρθρου 10 της από 11/3/2020 Πράξης Νομοθετικού Περιεχομένου (ΦΕΚ 55/Α/11-3-2020) “Κατεπείγοντα

μέτρα  αντιμετώπισης  των αρνητικών συνεπειών  της  εμφάνισης  του  κορωνοϊού  COVID-19  και  της  ανάγκης

περιορισμού της διάδοσής του”,

3) της με αριθμ. πρωτ.: 18318/13-3-2020 (ΑΔΑ 9ΛΠΧ45ΜΤΛ6-1ΑΕ) εγκυκλίου του Υπουργείου Εσωτερικών

“Σύγκληση συλλογικών οργάνων των δήμων, των περιφερειών και των εποπτευόμενων νομικών τους προσώπων,

κατά το διάστημα λήψης των μέτρων αποφυγής διάδοσης του κορωνοϊού COVID-19,

4) της 40/20930/31-3-2020 (ΑΔΑ: 6ΩΠΥ46ΜΤΛ6-50Ψ) εγκυκλίου του Υπουργείου Εσωτερικών “Ενημέρωση

για  την  εφαρμογή  του  κανονιστικού  πλαισίου  αντιμετώπισης  του  κορονωϊού  COVID-19,  αναφορικά  με  την

οργάνωση και λειτουργία των δήμων”.

Ο Πρόεδρος της ΕΠΟΙΖΩ κ. Ιωάννης Δ. Ταγκαλέγκας – Δήμαρχος Λεβαδέων - κήρυξε την έναρξη της

συνεδρίασης, αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει η νόμιμη απαρτία,  επειδή σε σύνολο 9 μελών ήταν παρόντα 5

τακτικά και 1 αναπληρωματικό, δηλαδή:

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΑΠΟΝΤΕΣ

1. Ταγκαλέγκας Δ. Ιωάννης - Πρόεδρος 1. Πλιακοστάμος Κων/νος - Αντιπρόεδρος

2. Αποστόλου Ιωάννης 2. Νταντούμη Ιωάννα

3. Γιαννακόπουλος Βρασίδας

4. Τσεσμετζής Εμμανουήλ                                                   οι οποίοι δεν παρέστησαν αν και κλήθηκαν νόμιμα

5. Σάκκος Μάριος (αναπληρωματικό μέλος)

6. Τόλιας Δημήτριος ( παρών μετά την έναρξη συζήτησης του 1ου θέματος)

7. Τζουβάρας Νικόλαος (παρών μετά την έναρξη συζήτησης του 1ου θέματος)

8. Αρκουμάνης Πέτρος (αποχώρησε κατά την διάρκεια συζήτησης του 5ου θέματος)

9. Κατής Χαράλαμπος (αναπληρωματικό μέλος – παρών μετά την έναρξη συζήτησης του 1ου θέματος) 

Τα πρακτικά της συνεδρίασης τηρήθηκαν από την υπάλληλο Παναγιώτα Τσάντα που έχει ορισθεί  με
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σχετική απόφαση Δημάρχου.

.......................................................................................................................................................................................

Ο Πρόεδρος της ΕΠΟΙΖΩ κ. Ιωάννης Δ. Ταγκαλέγκας εισηγούμενος το 5ο θέμα της ημερήσιας διάταξης

έθεσε  υπόψη  των  μελών την  με  αριθμ.  πρωτ.:  12999/10-7-2020  εισήγηση  της  Διεύθυνσης  Περιβάλλοντος,

Καθαριότητας και Πρασίνου, η οποία έχει ως εξής:

<<   Για  την  αρτιότερη  και  λειτουργικότερη  εξυπηρέτηση  της  αποκομιδής  οργανικών  απορριμμάτων  και

ανακυκλώσιμων υλικών στο Δήμο μας, η αρμόδια υπηρεσία του Δήμου επεξεργάστηκε και καθόρισε τις θέσεις των

πράσινων και μπλε κάδων στον Καλλικρατικό Δήμο Λιβαδειάς.

    Κατά την εκπόνηση του σχεδίου χωροθέτησης των πράσινων και μπλε κάδων ελήφθησαν υπόψη οι σχετικές

γνωμοδοτήσεις των συμβουλίων των Δημοτικών και Τοπικών Κοινοτήτων του Καλλικρατικού Δήμου Λιβαδειάς.

       Η χωροθέτηση των κάδων προσωρινής αποθήκευσης απορριμμάτων και ανακυκλώσιμων υλικών εγκρίθηκε με

την υπ’ αριθ. 28/2011 απόφαση της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής Δήμου Λεβαδέων. 

       Στον οικισμό Αγίου Αθανασίου της Κοινότητας Αλαλκομενών,  έχει προκύψει πρόβλημα με τη θέση ενός κάδου.

Η πρόταση του Προέδρου της Κοινότητας Αλαλκομενών κ. Παναγιώτη Λύτρα την οποία επισυνάπτουμε (αρ. πρωτ.

12497/30-6-2020), βρίσκει σύμφωνη την Υπηρεσία μας και παρακαλούμε για τις δικές σας ενέργειες.>>

Στη συνέχεια το λόγο πήρε ο κ. Αρκουμάνης και είπε ότι η εκτίμησή τους είναι ότι αν θέλουν να λύσουν

το θέμα θα πρέπει οι κάδοι να χρησιμοποιηθούν για την αποστολή που έχουν φτιαχτεί. Αυτό θα γίνει με την

ενημέρωση.  Να  υπάρξει  συνεργασία  με  την  Περιφερειακή  Ενότητα  Βοιωτίας,  την  Αστυνομία  και  την

Δευτεροβάθμια Εκπαίδευση. Ήδη στα σχολεία να συζητείται αυτό. Να ζητήσουν από την Δευτεροβάθμια, όπως

έκαναν σαν ΕΣΥΝ για τα ναρκωτικά. Πήγαν και έβαλαν ειδικά μαθήματα για την πρόληψη των ναρκωτικών στα

σχολεία. Σαν Δήμος οφείλουν να το κάνουν, να πάνε στα σχολεία, να μάθουν τα παιδιά, ο νέος κόσμος πώς

γίνεται η διαχείριση των σκουπιδιών. Να γίνεται σαν μάθημα. Να είναι και ο Δήμος έτοιμος. Ο Δήμος έχει τους

μπλε  και  πράσινους  κάδους,  όμως  χρειάζεται  και  άλλη  εναλλακτική.  Είπε,  επίσης,  ότι  πρέπει  να  υπάρχει

διαφήμιση στα τοπικά κανάλια, στα τοπικά ΜΜΕ. Να αρχίσουν να το κινούν και αν από το 4% οι μπλε κάδοι

φτάσουν το 15%-20% θα είναι μεγάλη επιτυχία για τον Δήμο. Ο κόσμος πρέπει  να είναι  ενημερωμένος. Να

δοθούν φυλλάδια στα σπίτια. Δεν ήταν ποτέ της πολιτικής των προστίμων. Άρα το βάρος να δοθεί στα τοπικά

κανάλια, με εκπομπές με τους Αντιδημάρχους και την ΠΕΒ. Μετά θα απαιτούν από τον κόσμο να διαχειριστεί

σωστά τα απορρίμματα. Τα χρήματα γι΄ αυτές τις ενέργειες δεν είναι χαμένα.

Κατόπιν τον λόγο πήρε ο Πρόεδρος της ΕΠΟΙΖΩ κ. Ιωάννης Δ. Ταγκαλέγκας ο οποίος συμφώνησε με

τον  κ.  Αρκουμάνη  και  πρόσθεσε ότι  ως  επιμελητής  του Περιφερειακού Σχεδιασμού Διαχείρισης  Αποβλήτων

Στερεάς Ελλάδας το 20%, δηλαδή 18 - 20 εκ. αφορούσε την ευαισθητοποίηση του κοινού σε έναν προϋπολογισμό

ύψους 120 εκ.. Ο Δήμος θα μπει σε μια καινούργια σφαίρα, αφού δίπλα στους άλλους δύο κάδους θα τοποθετηθεί

και ο καφέ. Το συνεργείο δεν μπορεί να κάνει  διαλογή. Στόχος είναι οι εβδομάδες ευαισθητοποίησης για τα

απορριμμάτα, τα ναρκωτικά, την οδική ασφάλεια. Το οικονομικό δεν αποτελεί πρόβλημα, αφού θα απευθύνεται

στα παιδιά. Μέχρι να φτάσουν στο ιδεατό σημείο, θα υπάρχουν προβλήματα. 
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Στη συνέχεια ο κ. Τόλιας πρότεινε την αναβολή του θέματος αφού ο κ. Κούτρας δεν θέλει τον κάδο έξω

από το σπίτι του.

Ο κ. Τζουβάρας πρότεινε να αναβληθεί το θέμα και ο Πρόεδρος του χωριού κ. Λύτρας, ο κατά τόπον

αρμόδιος Αντιδήμαρχος κ. Σαγιάννης και ο Αντιδήμαρχος Περιβάλλοντος κ. Δήμου να επισκεφθούν τον χώρο και

να ξαναδούν το θέμα.

Η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής αφού έλαβε υπόψη:

1. την με αριθμ. πρωτ.: 12999/10-7-2020 εισήγηση της Διεύθυνση Περιβάλλοντος, Καθαριότητας και

Πρασίνου

2. την με αριθμ. πρωτ.: 12497/30-6-2020 εισήγηση του Προέδρου της Κοινότητας Αλαλκομενών και κ.

Λύτρα και του Αντιδημάρχου κ. Σαγιάννη

3. τις διατάξεις του άρθρου 73 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα ΚΑΛΛΙΚΡΑΤΗΣ, ΦΕΚ 87/Α/2010)

4. τις διατάξεις του άρθρου 75 του Ν. 3852/2010 (Προγράμμα ΚΑΛΛΙΚΡΑΤΗΣ, ΦΕΚ 87/Α/2010) όπως

αντικαταστάθηκε με το άρθρο 77 του Ν. 4555/2018, (Πρόγραμμα ΚΛΕΙΣΘΕΝΗΣ, ΦΕΚ 133/Α/2018), το οποίο

τροποποιήθηκε με το άρθρο 2 του Ν. 4623/2019 (ΦΕΚ 134/Α/2019)

5. το άρθρο 10 της από 11/3/2020 Πράξης Νομοθετικού Περιεχομένου (ΦΕΚ 55/Α/2020)

6. την 18318/13-3-2020 (ΑΔΑ: 9ΛΠΧ46ΜΤΛ6-1ΑΕ) εγκύκλιο του Υπουργείου Εσωτερικών

και μετά από συζήτηση, η οποία αναφέρεται στα πρακτικά

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ

Αναβάλει την λήψη απόφασης περί μεταφοράς κάδου απορριμμάτων στον οικισμό Αγίου Αθανασίου

(Καραξίνη) Κοινότητας Αλαλκομενών, για τους λόγους που αναγράφονται στο εισηγητικό της παρούσας και με

την επισήμανση στην επόμενη συζήτηση του θέματος να προσκληθεί εκ νέου και να παρευρεθεί και ο Πρόεδρος

της Κοινότητας Αλαλκομενών κ. Λύτρας.

Ο κ. Αρκουμάνης ψήφισε υπέρ της μεταφοράς του κάδου απορριμμάτων στην προτεινόμενη θέση.

Η παρούσα απόφαση πήρε αριθμό 12/2020

Ο Πρόεδρος της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής

Ιωάννης Δ. Ταγκαλέγκας

Τα Μέλη

Αποστόλου Ιωάννης

Γιαννακόπουλος Βρασίδας

Τσεσμετζής Εμμανουήλ
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Σάκκος Μάριος (αναπληρωματικό μέλος)

Τόλιας Δημήτριος

Τζουβάρας Νικόλαος

Αρκουμάνης Πέτρος

Κατής Χαράλαμπος (αναπληρωματικό μέλος)

ΠΙΣΤΟ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

ΛΙΒΑΔΕΙΑ 15/7/2020

       Ο Πρόεδρος

Ιωάννης Δ. Ταγκαλέγκας

ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΛΕΒΑΔΕΩΝ
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